

《单词百科:Suppliers是什么意思?Suppliers怎么发音?Suppliers的解释和用法》

英语单词Suppliers是什么意思?Suppliers怎么读?Suppliers怎么发音?简答网为您整理了Suppliers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Suppliers怎么读

Suppliers的读音:[s pla z]

Suppliers的意思

1、n.供应商;

Suppliers的双语例句

1、The company intends to squeeze further savings from its suppliers.

公司试图从供货商那里再省下一笔费用。

2、Some suppliers were selling at a loss to shift stock.

一些供应商赔本销售存货。

3、Buyers use different ruses to wring free credit out of their suppliers.

买主们千方百计想从供货商那儿无息赊购。

4、Agency adjudications frequently affect competitors, customers, suppliers, or employees of a regulated company.

机关的裁决经常影响竞争者、顾客、供应商或受调整的公司的雇员。

5、Suppliers add computer consumables, office equipment and furniture to their product range.

供货商在其产品范围中增加了计算机耗材、办公设备和家具。

6、They were automotive component suppliers to motor manufacturers.

他们为汽车制造商供应汽车零件。

7、When I didn't hear from the suppliers or receive a refund, I chased the matter up.

我既没收到供货商的消息，也没拿到退款，于是开始追查此事。

8、That would make the competition between rival suppliers even deadlier.

那将使得对立供应商之间的竞争更加你死我活。

9、I got a number of suppliers to quote me their best prices.

我有一些供应商给我开出最优惠价。

10、a legal wrangle between the company and their suppliers

这家公司与各供货商之间长期的法律纠纷

11、The company negotiates very keen prices with their suppliers.

该公司通过讨价还价从供货商那里拿到了很低的价格。

12、Even some of our major suppliers joined in the chorus of gloom.

甚至我们有些大供应商也参加了那个声调低沉的大合唱.

13、Confidence is what keeps the company and its suppliers glued together.

信誉是把公司与供应商密切地联系在一起的媒介.

14、We have three suppliers in all who are approved by the Organic Farm Food Association.

我们总共有3家获有机农产品协会认可的供货商。

15、When the economy is weak, it's very hard for suppliers to raise their prices.

经济疲软时供货商很难提价。

以上是简答网为您整理的Suppliers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Suppliers

的用法、Suppliers的释义、S

uppliers的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Suppliers>